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Korte weergave raadsvergadering 21-09-2016 

Voorzitter Burgemeester ir. M.C. Uitdehaag 

Tijd 19.30 uur 

Locatie Raadszaal 

 

1. Opening en mededelingen 

 De heer Vlaming (GroenLinks) is verhinderd, zo meldt de voorzitter. 
 

De heer Erwich (Texel 2010) geeft een positief geluid vanuit De Koog over de vissteiger en de veiligheid van de 

fietspaden (stijgende lijn vanwege aanbrenging witte lijnen). 
 

Mevrouw Koot (Texels Belang) deelt mee dat zij op 5 oktober –tijdens de raadscommissie- wil spreken over de 

Raadsinformatiebrief Verpleegzorg die is ontvangen en de zorgen die Texels Belang daarover heeft. (wethouder 

Huisman beoordeelt of het uitnodigen van iemand van Omring bij deze vergadering nodig of zinvol is).  

2. Vaststelling volgorde stemming 

 Het lot valt op mevrouw Koot. 

3. Vaststelling agenda 

 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4. Vaststelling verslag raadsvergadering 12 juli 2016 

 Het verslag wordt unaniem en ongewijzigd vastgesteld. 
 

N.a.v. worden 2 vragen gesteld door de heer Jonker: 

1. De heer Jonker (Texel 2010) inzake de volgende passage (agendapunt IBOR en Overkapping zwembad): 

“Raadslid JONKER merkt terzijde op dat met de grote woorden ‘vooringenomenheid’ en ‘broddelwerk’ 

(in de commissie gebezigd) de organisatie tekort wordt gedaan. Burgemeester UITDEHAAG zal hier op 

een ander moment op reageren.” 

Vanuit het bedoelde commissieverslag: 

“Commissielid HOOGERHEIDE blijft erbij dat het college dit ‘broddelwerk’ voorlopig beter terug kan 

nemen om een totaalvisie te maken.” 

Vanuit het verslag van de raad van 12 juli, onderwerp: overkapping zwembad: 

“Raadslid de Groot-Kooi ….. Bij de vorige programmabegroting hebben de andere fracties zich schielijk 

teruggetrokken na de vooringenomen reactie van het college.” 

Burgemeester Uitdehaag zegt toe hier op terug te komen. 
 

2. N.a.v. bladzijde 18, de volgende passage; 

“Raadslid JONKER had schriftelijke vragen gesteld naar aanleiding van de geluidsoverlast door het 

evenement Sunbeats. Texel 2010 wil onder andere weten waar zulke overlast gemeld kan worden, ook 

in het weekend en de avonduren, en waarom gemeente Texel niet bij het landelijk meldingspunt is 

aangesloten (www.meldingkaart.nl). Burgemeester UITDEHAAG belooft dit op te pakken.” 

Vraag: Waarom doet Texel niet mee met de landelijke meldingskaart (www.meldingskaart.nl)? 

Burgemeester Uitdehaag geeft aan dat hij ook hierop zal terugkomen. 

5. Te bespreken onderwerpen 

5a. 066 Woonvisie 

 

 

067 

De Woonvisie beoogt de Texelse bevolking naar wens en tevredenheid te laten wonen. Hierbij is aandacht voor 

belangrijke thema’s zoals betaalbaarheid, bestaande voorraad en zelfstandig thuis blijven wonen.  

De woonvisie heeft ter visie gelegen voor inspraak en er zijn 6 reacties ingediend. De Woonvisie is daarna op 3 

punten aangepast en ligt nu ter vaststelling voor.  
 

Bij dit agendapunt dienen de VVD en Texel 2010 een motie in (ondersteund door Eiland Belang) met als titel: 

Onderzoek naar behoefte aan middeldure huurwoningen.  
  

http://www.meldingkaart.nl/
http://www.meldingskaart.nl/
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Resultaat motie Deze motie is aangenomen met 12 stemmen voor en twee stemmen tegen van Texels Belang. 
  

Besluit Unaniem aangenomen 

5b. 068 Beleidsregels Evenementen 

 

 

069 

Dit betreft het bespreken van de Beleidsregels Evenementen welke de basis vormen bij het beoordelen van 

evenementen en bij de keuze om evenementen wel op of niet te plaatsen op de evenementenkalender. De raad 

mag wensen en bedenkingen formuleren bij dit voorstel – het college neemt daarna een definitief besluit. 
 

Bij dit agendapunt wordt een motie ingediend door de PvdA en Texels Belang (ondersteund door Eiland Belang) 

met als titel: Commerciële evenementen legesplichting.  
  

Resultaat motie Aangenomen met 12 stemmen voor en 1 stem tegen van de heer Jonker (Texel 2010); de heer Erwich heeft zich 

van stemming onthouden. 
  

Besluit Er wordt besloten 1 wens in te brengen, te weten: in de checklist punt 6 als volgt wijzigen ‘De vastgestelde 

Texelprincipes, voortkomend uit de Kernwaarden’. Dit wordt met 7 stemmen voor en 6 tegen (VVD, PvdA) 

aangenomen (de heer Erwich onthoudt zich van stemming). 

5c. 070 Gebiedsvisie Hoge Berg 

 Dit betreft de bespreking en vaststelling van de Gebiedsvisie Hoge Berg, welke in samenwerking met de partijen 

in het gebied tot stand gekomen is. In de gebiedsvisie zijn maatregelen opgenomen om het unieke 

cultuurlandschap van de Hoge Berg in stand te kunnen houden. 
  

Besluit Aangenomen met 10 stemmen voor en 4 tegen (van Sterk Texel, Eiland Belang, Texel 2010) 

5d. 071 Instellen sportinvesteringsfonds en bijdrage Dorian Foundation 

 Dit voorstel gaat in op het instellen van een sportinvesteringsfonds ter ondersteuning van vernieuwende 

sportactiviteiten en het onderhoud van sportaccommodaties die in eigendom van verenigingen zijn. Daarnaast 

wordt een bijdrage voorgesteld aan de Dorian Foundation. 
 

1. Texel 2010 dient bij dit agendapunt een amendement in met als titel 'Sport Verbroedert, of je nu talent 

hebt of niet'. 

2. Sterk Texel dient ook een amendement in met als titel 'Investeren in Sport, niet in Stenen'. 
  

Resultaat 

amendement 1 

Na wijziging aangenomen met 12 stemmen voor en 2 tegen (van Eiland Belang en het CDA). 

  

Resultaat 

amendement 2 

Ingetrokken na de toezegging van wethouder Huisman dat zij de oproep bij het amendement (‘Een voorstel te 

ontwikkelen over de wijze waarop de gemeente verenigingen kan helpen hun accommodaties in stand te houden 

(niet alleen of per se in geld, maar ook via bijvoorbeeld het bieden van expertise en begeleiding van besturen 

van sportverenigingen bij het begroten en plannen).’) zal meenemen bij de Sportnota. 
  

Besluit Geamendeerd aangenomen met 12 stemmen voor en 2 tegen (van het CDA en Eiland Belang) 

5e. 072 Halfjaar rapportage 2016 

 In de halfjaarrapportage wordt een stand van zaken geschetst t.a.v. de lopende begroting.  
  

Besluit Unaniem aangenomen. 

5f. 073 Vaststellen uitvoeringsregeling subsidie zonnepanelen 2016     

 De raad neemt een besluit over de stimuleringsregeling voor eigenaren van bestaande woningen om 

zonnepanelen te plaatsen. Dit voorstel is niet eerst in de raadscommissie behandeld, maar is via de spoed-

procedure op de agenda van de raad gekomen. 

 Antwoord de heer Hercules op een aantal vragen (de juistheid van deze antwoorden is vanochtend her-

bevestigd): 

De voorwaarden van de provincie:‘Het is niet noodzakelijk dat een burger deze energievoorziening op zijn eigen 

dak plaatst. Wel is het van belang dat de burger (mede)eigenaar is van de duurzame energievoorziening en er 

voordeel van heeft.’Kortom, het gaat erom dat de subsidie naar burgers met een eigen woning gaat, en niet 

bijvoorbeeld naar grote investeerders of woningbouwverenigingen. De investering moet worden gedaan in fysieke 

maatregelen bij bestaande woningen met als doel duurzame energie op te wekken. Zolang de inwoner er 

voordeel bij heeft, mag dit ook bij zonnepanelen op appartementen of bijgebouwen. 

Besluit Unaniem aangenomen 
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6. Moties en initiatiefvoorstellen 

6a.  Initiatiefvoorstel Texels Belang en Eiland Belang: Inzicht in alle slaapplaatsen en 
dagtoeristen 

 Het college heeft wensen en bedenkingen bij dit voorstel verwoord. 
  

Resultaat Het Initiatiefvoorstel wordt aangehouden. 

7. Hamerstukken 

7a. 074 Verordening aanvullende vergoeding OV-chipkaart studenten Texel 2016 

 Verordening voor vergoeding bootkosten studenten. 

Besluit De raad is unaniem akkoord. 

7b. 075 Vaststellen Archiefverordening gemeente Texel 2016 

 Vanwege de aansluiting van Texel bij de gemeenschappelijke regeling Regionaal Historisch Centrum Alkmaar 

dient er een nieuwe Archiefverordening te worden vastgesteld. 

Besluit De raad is unaniem akkoord. 

7c. 076 2e wijziging Legesverordening 2016 

 Als gevolg van relevante jurisprudentie dient de legesverordening 2016 overeenkomstig te worden gewijzigd. 

Besluit De raad is unaniem akkoord. 

7d. 077 Dorian van Rijsselberghe ereburger 

 Op 28 augustus 2016 heeft Dorian van Rijsselberghe het ereburgerschap van Texel toegekend gekregen, na 

overleg met de Fractievoorzitters. 

Dit besluit wordt achteraf bekrachtigd door de gemeenteraad. 

Besluit De raad is akkoord. De heer Eelman (Eiland Belang) geeft hierbij aan dat hij geacht wordt niet voorgestemd te 

hebben. 

8. Rondvraag (voor zover niet al beantwoord tijdens de vergadering) 

 De heer Jonker (Texel 2010): Vraagt het college inzake de verkeerstellingen in augustus (waarbij ook kentekens 

werden genoteerd), rekening te houden met recente uitspraken dat dat in strijd is met privacy-wetgeving.  

Dat wordt toegezegd. 
 

Mevrouw de Groot-Kooi (Sterk Texel) vraagt het college om de parkeerplannen die het college de komende 

weken in de dorpen zal toelichten op de website te zetten (daar staat nu nog niets); dan kan men zich van 

tevoren inlezen. 
 

De heer Van de Belt (PvdA) stelt een vraag n.a.v. en brief die bewoners van de Molenstraat hebben gekregen 

over de nieuwe parkeersituatie. Hij roept op raad en inwoners op de hoogte te stellen van het nieuwe beleid en 

vraagt tevens of bewonersbrieven voortaan op de website geplaatst kunnen worden. 
 

Het college geeft aan de plaatsing van bewonersbrieven een goed idee te vinden; de heer Kingma belooft terug 

te komen op de situatie in de Molenstraat.  
 

Mevrouw Van de Wetering (D66) wil graag wat meer weten over de wijze waarop het betaald parkeren op heel 

Texel wordt uitgerold (in De Koog waren best veel klachten over parkeerautomaten De Koog; te weinig, 

storingen, monteurs van de overkant. Zijn ze komend jaar wel vignet-proof?)  

9. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering. 

 


